
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. september 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål BI
Vil ministeren på baggrund af artiklen: ”PET bryder ”systematisk” lovkrav”, Politiken, den 
2. september 2021, redegøre for, hvad regeringen agter at gøre for at sikre sig, at 
Politiets Efterretningstjeneste (PET) i fremtiden opererer inden for lovgivningens rammer? 
Ministeren bedes endvidere redegøre for, hvordan ministeren forestiller sig, at man kan 
give Tilsynet med Efterretningstjenesterne (TET) de bedste betingelser og redskaber til at 
udføre tilsynet tilfredsstillende? Og finder ministeren, at det skal have konsekvenser for 
Politiets Efterretningstjeneste, når PET ikke følger den lovgivning, Folketinget vedtager?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Vanopslagh (LA).

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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